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ستاره سابق پرسپولیس بازگشت
در روزهای ماههای اخیر به نظر میرسد سبک زندگی پیام صادقیان دچار تغییرات بزرگی شده و او قصد دارد با راه اندازی یک آکادمی و حضور در عرصه

مربیگری، بخش جدیدی را در زندگی حرفهای خود آغاز کند.

به گزارش سایت خبری پُرسون، پیام صادقیان، ستاره تکنیکی و محبوب هواداران پرسپولیس در دهه ۹۰، در سالهای اخیر کمتر در انظار عمومی ظاهر
شده و بعد از خداحافظی از فوتبال به ندرت حتی در صفحه شخصی خود نیز فعالیتی داشته است. ستارهای که روزی امید اول هواداران فوتبال برای
تبدیل شدن به یکی از بهترین بازیکنان ایران و حتی آسیا بود، در اواخر فوتبال خود نتوانست همه استعدادش را نشان دهد و در نهایت سرنوشت به

شکلی رقم خورد که پیام صادقیان خیلی زودتر از تصور ما با فوتبال خداحافظی کرد.

اما حالا و در روزهای ماههای اخیر به نظر میرسد سبک زندگی پیام صادقیان دچار تغییرات بزرگی شده و او قصد دارد با راه اندازی یک آکادمی و حضور
در عرصه مربیگری، بخش جدیدی را در زندگی حرفهای خود آغاز کند. به همین علت با ستاره محبوب و سابق هواداران پرسپولیس برای دقایقی همکلام
شدیم؛ بازیکنی که اگر قدر خودش را میدانست، به زعم بسیاری میتوانست در زمره بهترین بازیکنان ادوار اخیر فوتبال ایران قرار بگیرد، اما پیام

صادقیان مدعی شد هنوز هم برای بازگشت به بالاترین سطح فوتبال دیر نشده.

اخباری منتشر شده که تو به مربیگری علاقه پیدا کردی و قصد داری یک آکادمی مربیگری تأسیس کنی، آیا این شایعات واقعیت دارد؟

خب قاعدتا بعد از اتمام فوتبال، اغلب بازیکنان باید در یک شاخه فعالیت کنند و من هم فکر میکنم که میتوانم در سیستم آکادمی، کار خود را شروع
کنم. همچنین میخواهم کلاس مربیگری را هم آغاز کنم و هدفم از این کار این است که تمام تجربیاتی که در این مدت در فوتبال به دست آوردم را
انتقال بدهم. همچنین من اشتباهاتی هم داشتم و شاید کسی بالای من نبود تا کمک کند جلوی آنها را بگیرم و مسائل را به من گوشزد کند. حالا با

توجه به تجربیاتم، میخواهم به سیستم آکادمیک و بازیکنان جوان کمک کنم.

بازیهای پرسپولیس را دنبال میکنی؟ نظرت در مورد عملکرد پرسپولیس در این فصل چیست؟

بله، بازی پرسپولیس را خیلی دقیق دنبال میکنم و به نظرم عملکرد پرسپولیس را باید در آخر فصل در نظر گرفته و بررسی کنیم و حالا موقع کارشناسی
عملکرد تیم نیست. پارسال هم تا نیم فصل و همین موقع، فکر میکنم تقریبا همین تعداد امتیاز و همین نتایج را گرفته بودیم و در آخر فصل پرسپولیسِ

ما قهرمان شد. به نظرم همچنان احتمال تکرار این موفقیت وجود دارد، اما باید خیلی زودتر وضعیت کادر فنی تیم پرسپولیس مشخص شود.

با توجه به نتایج درخشان تراکتور و سپاهان، کدام تیم را مدعی اول کسب عنوان قهرمانی در این فصل میدانی؟

-قطعا پرسپولیس.

ممکن است کریم باقری در نیم فصل دوم سرمربی پرسپولیس شود. تو در دوران حضور در این باشگاه با او کار کردی و ایشان دستیار برانکو بود. نظرت
در مورد کریم باقری چیست؟

آقا کریم یکی از بزرگان فوتبال ایران محسوب میشود. ایشان به خوبی توانسته همیشه هواداران پرسپولیس را راضی و خوشحال نگه دارد. آقا کریم چه
زمانی که بازی میکرد و چه در زمانی که به عنوان دستیار در پرسپولیس بوده، همیشه محبوب هواداران بوده است. من فکر میکنم که آقا کریم شایسته
سرمربیگری است و معتقدم باید به او زمان کافی داده شود که افکار و ایدههاش را در پرسپولیس پیاده کند. در واقع باید اینقدر شرایط از سمت باشگاه
خوب و مساعد باشد که آقا کریم قبول کند سرمربی پرسپولیس بماند. اما در کل من معتقدم که اگه قرار است در نهایت کریم باقری پیشنهاد سرمربیگری

را قبول نکند، پرسپولیس باید یک سرمربی جوان خارجی و بسیار باکیفیت را استخدام کند.

کدام یک از بازیکنان فعلی فوتبال ایران سبک شبیه پیام صادقیان دارند و عملکرد کدام بازیکن را بیشتر میپسندی؟

جواب این سوال را نباید منِ پیام صادقیان بدهم. به نظر من هواداران فوتبال و آنهایی که فوتبال را خیلی خوب و دقیق میبینند، بهترین فرد برای
قضاوت این موضوع هستند که آیا در حال حاضر بازیکنی مانند پیام صادقیان در لیگ وجود دارد یا خیر. من به شخصه نمیتوانم در حال حاضر بازیکنی
را در فوتبال ایران شبیه به خودم بدانم. البته بازیکن زیادی داریم که نبردهای یک در مقابل یک را خوب خیلی خوب برمیدارند و میتوانند به سمت

دروازه حریف ضربه بزنند. اما ممکن است در بحث استایل بدنی یا سبک فوتبال، بین من و آنها کمی تفاوت وجود داشته باشد.

آیا ممکن است روزی پیام صادقیان را در حال مربیگری و در لیگ برتر ایران ببینیم سقف آرزوهای تو در مربیگری به کجا خواهد رسید؟



باید ببینم در آینده چه اتفاقی رخ خواهد داد. ابتدا باید تصمیم بگیرم که آیا قصد دارم به صورت جدی در زمینه مربیگری فعالیت کنم یا در آکادمیهای
ورزشی کار خود را ادامه دهم. اما قطعا اگر قرار باشد روزی سرمربی شوم، بله، چرا که نه. قطعاً به لیگ ایران و تیمهای ایرانی هم فکر میکنم. اما در حال
حاضر با توجه به شناختی که از اینجا دارم، ارتباطات فعلیام و زبان ترکی استانبولی که اینجا همه بلد هستند، و البته اینکه همین حالا نیز خیلی از

مربیهای لیگ ترکیه شناخت کافی از من دارند، فکر میکنم شروع کارم فعلاً در لیگ ترکیه باشد.

رابطهات با همبازیان و رفقای سابقت مانند محسن بنگر یا حسین ماهینی چگونه است؟ آیا با دوستان سابق خود در فوتبال هنوز هم ارتباط داری و
کسی از تو سراغی میگیرد؟

من محدوده دوستام و رفقای خود را خیلی کمتر از قبل کردم و فکر میکنم شاید فقط با یک دهم از دوستانی که در گذشته داشتم، در حال حاضر هم در
ارتباط باشم. بله، گاهی با دوستان قدیمی صحبت کرده و با یکدیگر چت میکنیم.

سبک زندگی پیام صادقیان در سالهای اخیر چقدر تغییر کرده؟ حداقل به نظر میرسد در اینستاگرام فعالیت چندانی نداری و به نظر آرامتر از گذشته
شدهای، آیا در زندگی شخصی هم همین گونه هستی؟

دقیقا درست میگویید. به نظر من هر پنج سالی که از عمر آدم میگذرد، ما یک شرایط جدیدی را در ذهن و کار و در سبک زندگی خود تجربه میکنیم.
ممکن است اتفاقات عادی در زندگی همه رخ بدهد، اما تا برای شما عملی نشده، شاید مفهوم آن اتفاق را درک نمیکنیم. دقیقاً درست است و حالا من
آرامش را بیشتر ترجیح میدهم. فکر میکنم که به اندازه کافی در دوران فوتبالم هیاهو دیدم و چشیدم و حالا میخواهم در آرامش از زندگی لذت ببرم.
البته خدا را شکر که طرفدارای من و هواداران پرسپولیس همچنان از من فضای مجازی و اینستاگرام حمایت میکنند و این برای من خیلی خیلی
خوشحالکننده است که تعداد دنبال کنندگان صفحه من در فضای مجازی و اینستاگرام افتی نداشته. حتی بعد از اینکه فوتبال را کنار گذاشتم و شرایط
عادی بوده نیز این هواداران حامی من بودند. این موضوع برای من واقعاً ارزشمند است و نشان میدهد من طرفدارانی واقعی دارم. از این بابت خیلی
خوشحالم که این هواداران فقط به خاطر آن فضای فوتبال یا فقط آن روزهایی که فوتبال بازی میکردم و روی بورس بودم، من را دوست ندارند و به
خاطر خودم به من علاقه دارند. این موضوع برای من خیلی با ارزش است و من برای هواداران احترام زیادی قائلم. از آنها میخواهم اگر استوری یا
پست نمیگذارم، از من ناراحت نباشند. قطعا از یک جایی به بعد، فعالیت حرفهای خود در فضای مجازی و اینستاگرام را نیز دوباره شروع میکنم. یک
مدت به خودم کمی استراحت دادم تا به ذهن و تفکرات آرامی داشته باشم. به هر حال ما در سن و سالی هستیم که باید برای مرحله بعدی زندگی خود

تصمیم بگیریم و امیدوارم همه چیز خوب پیش برود.

آخرین خاطره هواداران پرسپولیس از پیام صادقیان، بخشیدن مطالبات مالی از سوی تو بود. چه پیامی برای هواداران پرسپولیس داری؟

پرسپولیس خانه من بود و من در این باشگاه تبدیل به پیام صادقیان شدم. من در باشگاه پرسپولیس آن پول و دستمزد را کسب کرده بودم و
پرسپولیس در آن مقطع شرایط سختی برای پرداخت مطالبات بازیکنان داشت. اگر اشتباه نکنم باشگاه به دنبال کسب مجوز حرفه ای برای شرکت در
لیگ قهرمانان آسیا بود و باشگاه موظف بود که تمام بدهیهای خود را پرداخت کنه. باور کنید من قبل از این موضوع اصلا یادم نبود از پرسپولیس
طلب دارم، زیرا هیچ وقت برای پول در پرسپولیس بازی نکردم. این یک کار ساده بود و کار بزرگی نبود که من انجام دادم. هنوز هم دوست دارم یک
وقتهایی به تیم کمک کنم، اما خب متاسفانه دسترسی ندارم و مطمئن باشید اگر روزی قرار باشد که پرسپولیس ضربهای ببیند، هیچ وقت کوتاه

نمیآیم و همه جوره با هر قدرتی که دارم، برای منافع این تیم میجنگم.

صحبت آخر پیام صادقیان؟

ممنون از شما، سعی میکنم بیشتر با هواداران در ارتباط باشم و من حالا حالاها به پرسپولیس مدیونم. امیدوارم بیشتر از گذشته با هواداران در فضای
مجازی در ارتباط باشم و بیشتر آنها از را از وضعیت خودم مطلع سازم. هنوز هواداران خیلی به من دلگرمی میدهند و از من حمایت میکنند. من هم به

آنها قول میدهم که اتفاقات خوب و خبرهای خوشی در راه است.


